
Zápisnica č. 02/2020 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 29.06.2020 o 16.00 hodine.  

 

 Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2. polrok šk. r. 2019/2020 

5. Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

6. Prerokovanie petície/sťažnosti rodičov žiakov 4. A triedy ZŠ s MŠ, Omšenie 629 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesenia  

10. Záver 

 

 

K bodu 1: 

     Predseda RŠ Mgr. Ivan Horňák privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie.   

K bodu  2: 

     Mgr. Monika Rochová prečítala zápisnicu s ostatného zasadnutia RŠ,  zápisnica bola 

schválená. 

Za:  8                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 1 

K bodu 3:  

     Uznesenie č. 01/20 z minulého zasadnutia neobsahovalo body, ktoré by zaväzovali plnenie. 

K bodu 4: 

      PaedDr. Alena Marčeková prečítala Hodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 2. 

polrok šk. r. 2019/2020 za základnú školu. Ing. Ivan Kohút sa spýtal, či nebolo možné 

neospravedlnené hodiny v I. polroku ospravedlniť. Mgr. Katarína Homolová vysvetlila, že išlo 

o dvoch deviatakov, ktorí viackrát neprišli na poobedňajšie vyučovanie TSV.  Ing. Viliam 

Václav žiadal do budúcej správy zapojiť porovnávacie tabuľky s minulým školským rokom. 

Ďalej sa spýtal, prečo je tak veľa žiakov s prospechom PsV. Prítomné učiteľky vysvetlili, že 

žiaci boli hodnotení na základe vypracovávania a posielania úloh. Žiaci, ktorí nespolupracovali 

boli napomenutí a po čase sa spolupráca  zlepšila. 

Vyhodnotenie sú súčasťou zápisnice. 

K bodu 5: 

     P. riaditeľka oboznámila prítomných s prehľadom stredných škôl s umiestnením žiakov 

v školskom roku 2019/2020. Ing. Viliam Václav navrhol do budúceho roka porovnávacie 

tabuľky s minulým školským rokom.  

Prehľad stredných škôl s umiestnením je súčasťou zápisnice. 

K bodu 6:  

Predseda RŠ Mgr. Ivan Horňák informoval o podaní petície rodičov 4. ročníka, ktorá sa týkala 

nepredĺženia pracovnej zmluvy Ing. Marty Takáčovej. Rodičia vysvetlili dôvod podania petície.  

Ing. Marta Takáčová bola triedna učiteľka 4. triede v školskom roku 2019/2020. Nakoľko ich 

deti mali v každom školskom roku inú triednu učiteľku, neboli spokojní s úrovňou vyučovania 

v prvom a druhom ročníku. Ing. Marta Takáčová stmelila kolektív detí, výrazne sa im zlepšili 

výchovno-vzdelávacie výsledky, bola výborná spolupráca s rodičmi, vyzdvihli jej ľudské 



vlastnosti, ktoré počas celého roka vplývali na ich deti. Boli by veľmi radi, keby pani učiteľka 

zostala na škole, pretože si myslia že vedenie by sa nemalo vzdávať takejto výbornej učiteľky.  

V prípade, že nebude ich petícií vyhovené, uvažujú o preradení svojich detí do základnej školy 

v Dolnej Porube.  

Ing. Marta Takáčová zastávala názor, že ona je vhodnou učiteľkou pre tieto deti a keby zostala 

na škole bola by ich morálnou a psychickou podporou. 

P. riaditeľka vysvetlila, že pracovná zmluva p. Ing Takáčovej je uzatvorená na dobu určitú t. j. 

na  jeden rok a pracovná zmluva jej nebude predĺžená, pretože od septembra nastúpi 

kvalifikovaný učiteľ telesnej výchovy a kvalifikovaná učiteľka na prvý stupeň. Ponúkla 

rodičom, že slovenský jazyk ich bude učiť Mgr. Hollá Marta a po nástupe z MD Mgr. Katarína 

Čuriková. Ako triedny učiteľ, by bol nový p. učiteľ telesnej výchovy. 

P. starosta by chcel situáciu vyriešiť k spokojnosti obidvoch strán formou kompromisu.  

Informoval, že školská inšpekcia potvrdila, že pracovno-právne záležitosti sú v plnej 

kompetencii riaditeľa školy.  

Prítomní členovia RŠ sa snažili situáciu riešiť pokojnou cestou. Vysvetliť rodičom, aby 

nekonali unáhlene s premiestnením detí do ZŠ Dolná Poruba. Znovu podotkli, že Rada školy 

nie je kompetentná zasahovať do pracovno-právnych záležitostí školy. 

 

K bodu 7: /Rôzne/ 

Ing. Ivan Kohút sa spýtal ako sa vedenie  školy pripravuje na 2. vlnu zatvárania škôl. Nakoľko 

si myslí že program ZOOM bol nedostačujúci. P. Zuzana Grabczak navrhla, aby sa zriadil 

v škole krízový štáb, ktorý by riešil problémy spojené s korona krízou.  

P. riaditeľka požiadala o zmenu v školskom vzdelávacom programe so zameraním na jazykový 

variant v 7. ročníku na školský rok 2020/2021. Od siedmeho ročníka sa bude vyučovať  ruský 

jazyk ako druhý cudzí jazyk.   

 

K bodu 8: 

Mgr. Monika Rochová prečítala Návrh uznesenia č. 02/2020, ktorý bol jednohlasne 

schválený. 

Za: 9                               Proti: 0                          Zdržal sa: 0 

 

K bodu 9: 

     Mgr. Ivan Horňák poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

      

       

 

 

 

 

Zapísala:  Monika Rochová                            _______________________________ 

V Omšení dňa  29.6.2020                                          Mgr. Ivan Horňák 

                                                                                         predseda RŠ 

  

 

 
  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Uznesenie č. 02/2020 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 29.6.2020 

 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Schválila 

 

1. Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa 28.05.2020 

 

B. Na vedomie 

 

1. Hodnotenie  výchovno-vzdelávacích výsledkoch za II. polrok škol. roku 2019-2020 

2. Úspešnosť prijatia žiakov ZŠ na stredné školy 

3. Zmenu v školskom vzdelávacom programe so zameraním na jazykový variant v 7. 

ročníku na školský rok 2020/2021 

 

C. Prerokovala 

 

      1. Petíciu/sťažnosť rodičov žiakov 4. ročníka a umožnila stretnutie všetkých dotknutých     

          strán k danému prípadu 

 

 

 


